
 INFORME DEL GRUP MUNICIPAL PER A L'ASSEMBLEA DE LA  CUP
(28/11/11 - 02/12/11)

Reunions realitzades :

– Junta de portaveus :  Convocatòria  extraordinària,  on l'interventor  explica  que el  debat  de
pressupostos  es  posposarà,  fins que el  nou govern  espanyol  no  realitzi  les  modificacions
legislatives, que impliquen tant la modificació dels diners que es rebran de l'Estat com la pròpia
política d'hisenda dels ajuntaments.   

– Reunió seguiment ús de la llengua catalana : Demanem informe sobre com s'ha d'aplicar
l'ús  de  la  llengua  a  lNNOVA.  Ens  expliquen  les  actuacions  realitzades,  com ara,  cursos,
compra de material en català per als centres cívics i biblioteca...

– SAGESSA : S'aproven els pressupostos amb l'únic vot en contra de la CUP. Al·leguem que no
disposem de la suficient informació per poder votar sobre aquesta qüestió.

– INNOVA – EPEL INNOVA : Presentem una carta anunciant que recorrerem a la via judicial i
l'alcalde es compromet a donar-nos la informació que hem demanat abans que acabi l'any.
Sense estar  en  l'ordre del  dia,  l'alcalde  proposa una votació  de  ratificació de  Prat  com a
director general d'INNOVA. Votem NO, mentre la resta de consellers voten Sí.

– Comissió  informativa  Serveis  econòmics :  Es  modifica  la  prioritat  dels  pagaments  a
proveïdors que es faran efectius amb el crèdit de 6 milions d'euros demanat a BBVA. S'aprova
un reglament per poder realitzar tràmits amb l'Ajuntament, a través d'internet. S'aproven les
tarifes d'aigua i clavegueram. Demanem una relació dels ingressos a través de l'ICIO des de
2007 fins a l'actualitat.

Reunions previstes:

Actes on som convidats:

– Jornades d'Inclusió Social – 13 de desembre

Comentaris :

– Convoquem, realitzem i difonem roda de premsa sobre INNOVA i l'anunci de portar-ho a la via
judicial.


